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CYKLOVÝLET PO MIKROREGIONU PODLESÍ 
 

29.6. pořádal Mikroregion Podlesí ve 

spolupráci s obcemi Mikroregionu 

(Milenov, Klokočí, Hrabůvka, Radíkov) 

cyklovýlet „Na kole po Mikroregionu 

Podlesí. V každé obci byl připraven krátký 

program. Sraz byl v devět hodin ráno 

v Klokočí. Starosta nás seznámil s historií 

obce, ukázal nám keř, od kterého je 

odvozen název obce, a objeli jsme 

významné kříže v obci. Dále jsme 

pokračovali do Milenova. První zastávka 

byla u kříže před Milenovem, dozvěděli 

jsme se zajímavosti z historie obce. Pak 

jsme jeli ke kapličce. Zde nám paní 

Pacáková vyprávěla o vzniku kaple, jejich 

zajímavostech a ukázala nám oděvy, které 

se užívaly a dodnes užívají při významných 

církevních obřadech v naší kapličce. 

V našem milenovském Minimarketu se 

účastníci občerstvili. Poslední zastávka 

v Milenově byla u pomníku obětem II. 

Světové války. Okolo poledne jsme dorazili 

do Hrabůvky. V obci jsme si prohlédli 

mateřskou školku a poseděli v místní 

hospůdce. Čekal nás výšlap na Radíkov. U 

hasičské zbrojnice nás již vyhlížel starosta 

obce a starosta SDH Radíkov. Prohlédli jsme 

si vybavení, techniku a zařízení hasičské 

zbrojnice. Na závěr nás čekalo občerstvení 

na radíkovském hřišti. Všichni 

„cyklovýletníci“ dostali v každé obci 

upomínkové předměty. Výlet se vydařil, tak 

snad se nás příští rok sejde více! 

Zdenka Šafránková, starostka obce Milenov 



            

MILENOVSKÉ CÁKÁNÍ 
 

Počasí ideální, lávka a kola připraveny, 

voda akorát, DJ a komentátor v jedné 

osobě na svém místě! Základní 

podmínky pro Milenovské cákání byly 

splněny a mohlo se začít. Samozřejmě k 

pořádání takové akce je potřeba daleko 

více. Domluvit stánky, a ty naplnit 

občerstvením, vše zapojit, aby bylo vše v 

provozu, prostě zajistit spoustu věcí, aby 

se taková akce povedla a návštěvníci byli 

spokojeni. To vše se povedlo díky 

výborné práci organizátorů a 

obsluhujícího personálu, což je jen parta 

nadšenců co jsou schopni obětovat svůj 

volný čas pro dobrou věc.   

Letošní cákání bylo provázeno spoustou 

vedlejších aktivit, jako například tvoření 

a pěna pro děti, skákací hrad nebo 

přehlídka veteránů nebo tuningových 

vozů. Na lávku se letos odvážilo více než 

70 závodníků. Většina se pěkně 

zchladila. Našli se někteří někteří co 

zvládli přejet suchou nohou. Ti nejlepší 

tam i zpět, aby všem ukázali, že to 

opravdu přejet na kole jde. Každopádně 

si to určitě užili, a nejen oni. Na čumendu 

se ukázaly stovky lidí, kteří odvážné 

jezdce přišli podpořit. Moc díky!!  

Příští rok se do cákání pustíme zase a 

opět s plnou parádou.  

Těšíme se na vás!  

Eliška Elsnicová 

  

 



            

NOHEJBAL 

 
Poslední prázdninový víkend je vždy věnován 
oblíbenému sportu, a to nohejbalu. Letos se na 
nohejbalový turnaj sešlo 10 družstev. Všichni hráči se 
s nadšením pustili do férového souboje a snažili se 
urvat co nejvyšší příčku. Pokud byste řekli, že je to 
sport pro mladé, mýlíte se. Nejstaršímu účastníkovi 
bylo 57 let a tomu nejmladšímu 17, což je pěkný 
rozptyl. I Milenov měl svá želízka v ohni a opravdu se 
dařilo, protože milenovský tým obsadil 3. místo.               

Na 2. místě skončilo 
družstvo Bez efektu ze 
Skoků a 1. místo si 
vybojovali “mlaďoši” z 
Bohuslávek a Podhoří. 
Gratulujeme a těšíme 
se na další ročník v roce 
2025! 

Eliška Elsnicová 
 

CO SE DĚJE VE ČTYŘLÍSTKU?  

 

V pondělí 2. září 2024 se dětem opět otevřely dveře 

naší mateřské školy. Přivítali jsme v MŠ Čtyřlístek 15 

nových dětí z Milenova a blízkého okolí, a proto 

začátek školního roku patřil adaptačním aktivitám. 

Děti se navzájem poznávaly prostřednictvím 

nejrůznějších her, které přispěly k vytvoření přátelské 

atmosféry v obou třídách. Pro nováčky byl tento čas 

velmi důležitý, aby si na nové prostředí lépe zvykli.  

Personál mateřské školy zůstává zachován ve stejné 

sestavě jako v uplynulém školním roce. Ve třídě 

mladších dětí – Berušek vyučují paní učitelky Mgr. 

Denisa Humená a Lenka Pchálková, ve třídě dětí 

starších – Včeliček paní ředitelka Šárka Vránová a 

Monika Váňová. Provozní je stále paní Martina 

Sehnalová.  



            

Již v prvních dvou měsících probíhala v naší mateřské škole řada zajímavých akcí a 

aktivit, které jsme si my učitelky s dětmi velmi užily. Připravily jsme pro děti řadu 

tematických týdnů. Proběhly i dva projektové dny, kde se děti učily zábavnou 

prožitkovou formou. Jeden na téma „Voda“, který pro nás připravila paní lektorka ze 

vzdělávacího centra „Veselá věda“, druhý na rozvoj logického myšlení dětí pod 

vedením lektorky z „Malé technické univerzity“. Navštívili jsme také Divadlo Stará 

střelnice. Pro mnohé to byla první zkušenost s divadlem, a proto byl zážitek o to silnější. 

Dětem v září začala plavecká škola, na kterou se velmi těšily.  

A jelikož jsme ekoškolka, zapojili jsme se stejně jako v minulých letech do ekovýzvy „Až 

se zima zeptá“. Letos jsme se zaměřili na produkty z jablek a velmi nás potěšila účast 

rodičů, prarodičů, a hlavně zapojení dětí do přípravy samotného produktu.  

I v nastávajících týdnech a měsících bude v naší čtyřlístkové školce živo! Máme v plánu 

navštívit muzikálové představení „Sněhurka“ v podání dětí ZUŠ v Hranicích. Na začátku 

listopadu plánujeme akci „Lucerničky“, kam zveme i veřejnost. Děti spolu s rodiči 

zdolají stezku odvahy a vytvoří si strašidelný výrobek. K zakoupení bude speciální 

strašidelné cukroví a výborný punč. Bude to příležitost se setkat, sdílet radostné chvíle 

a užít si kouzelnou atmosféru podzimního večera.  

Brzy také vyrazíme na exkurzi do svíčkárny, kde se děti dozvědí, jak se vyrábějí svíčky, 

a budou mít možnost si svíčku sami vyrobit. Tato návštěva slibuje být nejen zábavná, 

ale také velmi poučná, a děti si odnesou své vlastní voňavé svíčky jako suvenýr.  



            

Před Vánoci plánujeme výlet na zámek Čechy pod Kosířem, kde se zúčastníme 

speciálního vánočního programu. Děti se seznámí s tradicemi a zvyky, které patří k 

českým Vánocům, a budou mít možnost nahlédnout do krásně vyzdobených prostor 

zámku. Tento výlet bude plný vánoční atmosféry a pohádkových zážitků.  

V prosinci také proběhnou vánoční dílničky, kam zveme rodiče i děti, aby si společně 

užili čas před Vánoci. Tyto dílničky jsou skvělou příležitostí, jak si užít společný čas a 

naladit se na kouzlo vánočních svátků.  

Motivací k dalšímu zlepšování práce celého našeho kolektivu je pozitivní hodnocení 

České školní inspekce, která nás navštívila koncem září. Inspektoři ocenili zejména 

individuální přístup k dětem a pestrý program, který podporuje rozvoj dětských 

schopností a dovedností. Velmi se jim líbily i nově opravené prostory naší mateřské 

školy. Toto uznání je pro nás důkazem, že naše práce má opravdu smysl!  

Za kolektiv MŠ Čtyřlístek Monika Váňová 

 

BRANNÝ ZÁVOD 
 

SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Milenov za 

finanční podpory Olomouckého kraje uspořádal 

dne 21. 9. 2024 soutěž v požárním sportu dětí, 

mládeže a dospělých, branný závod. Start závodu 

byl zahájen v 10:00 hodin. Soutěžilo se v 

disciplínách: střelba ze vzduchovky, uzlování, 

základy první pomoci, orientace v přírodě, 

požární ochrana a ochrana obyvatelstva.  

Celkem se zúčastnilo 31 závodníků. Kromě našeho 

sboru SDH Milenov jsme měli i zastoupení z SDH 

Klokočí, SDH Podhoří, SDH Loučka a SDH Klimkovice. 
 

UMÍSTĚNÍ - Mladší žáci: 

1. místo – Tůma Josef SDH Klokočí, 

2. místo – Dohnal Martin SDH Klokočí 

3. místo – Foltýnek Ondřej SDH Klokočí 

4. místo – Bartošek Ondřej SDH Podhoří 

5. místo – Lulpolec Jáchym SDH Podhoří 

6. místo – Ondřej Staněk SDH Milenov 

7. místo – Hynek Lukáš Kotek SDH Milenov 
 



            

UMÍSTĚNÍ - Mladší žákyně: 

1. místo – Dohnalová Klára SDH Klokočí 

2. místo – Tůmová Michaela SDH Klokočí 

3. místo – Mazuchová Vendula SDH Klokočí 

4. místo – Heryánová Kateřina SDH Klokočí 

5. místo – Hilschnerová Kateřina SDH Klokočí 

6. místo – Styková Ina SDH Milenov 

7. místo – Zapletalová Elena SDH Podhoří 

8. místo – Crhová Sofie SDH Milenov 

9. místo – Sedláková Elena SDH Milenov 

10. místo – Crhová Liliana SDH Milenov 

11. místo – Sedláková Viktorie SDH Milenov 
 

UMÍSTĚNÍ - Starší žáci:  

1. místo - Martin Staněk SDH Milenov 

2. místo - Josef Mikeš SDH Milenov 

3. místo – Zapletal Jakub SDH Podhoří 
 

UMÍSTĚNÍ - Starší žákyně:  

1. místo - Dohnalová Tereza SDH Klokočí 

2. místo – Heryánová Vendula SDH Klokočí 

3. místo - Elsnicová Alena SDH Milenov 

4. místo - Kotková Barbora SDH Milenov 

5. místo – Kadlecová Julie SDH Klokočí 
 

UMÍSTĚNÍ – Dospělí:  

ženy 

1. místo – Tůmová Martina SDH Klokočí 

2. místo – Ryparová Tereza SDH Klimkovice 

muži: 

1. místo – Tvrdoň Mário SDH Loučka 

2. místo – Vavrečka Richard SDH Klimkovice 

3. místo – Sedlák Radim SDH Milenov 
 

Nejmladším účastnicím bylo čtyři roky. Počasí nám 

přálo, všichni si parádně zazávodili a pro všechny byly 

připraveny skvělé ceny. 

Zdenka Šafránková, starosta SDH Milenov 



            

SBÍRKA NA POVODNĚ 2024 
 

Obec Milenov se zapojila do materiální 

sbírky pořádané Charitou Hranice pro obce 

postižené povodněmi. V době od 18.9. do 

23.9. bylo možné donést věci, suroviny a 

potřeby na obecní úřad. 

Sesbírané potřeby pro Charitativní 

materiální pomoc postižených povodní byly 

předány přes Charitu Hranice do Jeseníka. 

Máme radost, že se mnoho rodin, sdružení i 

firem zapojilo: Hegerovi č.p.13, Pešlovi č.p.150, Navrátilovi č.p.106, Šafránkovi č.p.23, 

Kutějovi č.p.103, Kubajurovi č.p.144, Pacákovi č.p.21, Bednářovi č.p.38, Ryparovi 

č.p.25, Krausovi č.p.36, Lakušovi č.p.113, Vosáhlová Barbora č.p.85, Pešlová Leona 

č.p.44, Částečková Eva č.p.88, Kurcová Helena č.p.116, Minimarket Milenov č.p.136, 

Místní skupina Českého červeného kříže Milenov, Sbor dobrovolných hasičů Milenov, 

Achenbach Systems s.r.o. č.p.57. Pro všechny byl připraven obecní hrníček.  

DĚKUJEME MOC VŠEM, KTEŘÍ SE ZAPOJILI!! 

Zdenka Šafránková, starosta obce Milenov 

 

 

 

 
 
 



            

Mladí hasiči z Milenova pomáhají. 
 

Již od roku 2016 se zúčastňujeme Projektu 72 hodin. Projekt 72 hodin umožňuje dětem 

a mládeži v celé České republice společně uskutečňovat dobrovolnické projekty, jež 

pomohou zlepšit, zvelebit prostředí a okolí, ve kterém žijeme. Jedná se o tři dny plné 

dobrovolnických aktivit po celé ČR konané již po páté. Kdykoliv během těchto 72 hodin 

(11. – 15. října 2024) a zároveň jakkoliv dlouho se dobrovolníci po celém Česku pustí 

do aktivit, které pomohou druhým, přírodě, či jejich okolí. Letošní kategorie byly 

POMOC POTŘEBNÝM, PÉČE O PŘÍRODU, VYLEPŠENÍ OKOLÍ KOLEM SEBE. Letošní téma 

akce je zaměřeno na naši vnitřní rovnováhu, klid a spokojenost. Souvisí s tím, jak se 

cítíme nejen sami se sebou, ale i v našem okolí. Podtitul akce „Ladíme svět do pohody“ 

vyjadřuje myšlenku, že cesta k vnitřní spokojenosti a klidu začíná u nás samotných a 

pokračuje skrze naše činy směrem k okolí. Společně můžeme vytvářet svět, kde se 

cítíme dobře nejen my, ale i lidé kolem nás. Výsledkem všech těchto projektů je mnoho 

úsměvů, radosti, dobrých pocitů z vykonané práce a mnoho dalších pozitivních účinků.  

Naším úkolem byla pomoc v rámci zvelebování obce Milenov, vylepšení okolí kolem 

sebe. Zaměřili jsme se na úklid okolí obce. 

Sešli jsme se v 9:00 ráno v sobotu 12. 10. 2024 u obecního úřadu.  

Letošní hlavní činností byl úklid okolí obce. Rozdělili jsme si trasu do tří částí a vytvořili 

jsme tři skupiny. Každá měla za úkol pečlivě projít svoji část a posbírat odpadky, které 

se v okolí obce válí. S nadšením se zapojili i ti nejmenší členové našeho kroužku. Při 

úklidu okolí jsme nasbírali plný vozík a dvoje kolečka odpadků. Našli jsme i odhozené 

velké křeslo nad horní retenční nádrží. Je neuvěřitelné, že i když jsou v obci umístěné 

kontejnery na odpad, včetně košů a popelnic, si stále někteří pletou příkopy a remízky 

s odpadkovými skládkami. 

Po skončení úklidu čekal na všechny báječný guláš, sladká odměna a dárečky, včetně 

triček. Příští rok se opět zapojíme. Protože pomáhat by mělo být samozřejmostí pro 

každého. 

Zdenka Šafránková, vedoucí kroužku mladých hasičů SDH Milenov a koordinátor 

projektu Mladí hasiči pomáhají. 

 
 



            

PRÁZDNINY U MLADÝCH HASIČŮ 
 

Přes prázdniny odpadají pravidelné schůzky 

kroužku. Hned na začátku prázdnin jsme vyrazili na 

plovárnu do Hranic a potom na pohár. V měsíci 

srpnu jsme jeli na dva výlety.  

14. 8. jsme se po dvanácté hodině sešli u obecního 

úřadu a vyrazili jsme na hrad Hukvaldy. Hrad byl 

založen před rokem 1285 Jindřichem z Příbora a 

Hukvald. Hukvaldský hrad byl budován postupně v 

průběhu pěti staletí od konce 13. století až do 

poloviny 18. století, kdy jeho nepřístupná poloha a 

míra pohodlí v hradních prostorech zavinila jeho 

opuštění a postupnou přeměnu v ruinu. Mohutný 

palác dnes slouží jako rozhledna. Nyní je bohužel z 

hradu rozsáhlá zřícenina. Nejvýznamnější rodák 

obce Hukvaldy je Leoš Janáček. Narodil dne 3. 

července 1854 na Hukvaldech čp.40 v učitelské a 

muzikantské rodině. Byl učitelem hudby a vynikající 

hudební skladatel. Patřil do generace české hudební 

moderny, jeho styl se vyznačoval značnou osobitostí 

a originalitou. Složil komplet inspirovaný lidovou 

hudbou Lašské tance, operní díla Šárka, Počátek 

románu, Její pastorkyňa, Výlety pana Broučka, Věc 

Makropulos, Káťa Kabanová, Příhody lišky 

Bystroušky a další. 

21.8. byl v 11:00 sraz u hasičské zbrojnice. Vyjeli 

jsme na výlet do Hradce nad Moravicí. Nachází se 

zde krásný Bílý a Červený zámek. V roce 1585 byla 

zahájena rozsáhlá přestavba hradního areálu na 

renesanční sídlo s okrasnou zahradou a lesoparkem. 

Po požáru v roce 1796 byl zámek celkově adaptován 

do empírového rázu. Rozsáhlou proměnu hlavní 

obytné budovy doprovázelo ve 2. polovině 



            

19. století rozšíření areálu o novogotický tzv. Červený 

zámek s konírnami, kočárovnou a hradební zdí. 

V Hradci nad Moravicí se nachází naučná stezka, kterou 

jsme si prošli. 

Oba výlety jsme si mooc užili a dozvěděli jsme se něco 

zajímavého. 

 
VELKÁ CENA  
 

Během roku jsou pro mladé hasiče pořádány pohárové 

soutěže v požárním útoku, které jsou zařazené do Velké 

ceny OSH Přerov. Součástí je i běh na 60 m 

s překážkami. Celkem bylo naplánováno 14 závodů, ale 

kvůli nepříznivému počasí byly 2 závody zrušeny. 

Účastnili jsme se celkem 5 závodů.  Do soutěže se 

zapojilo 19 družstev starších žáků. V celkovém 

hodnocení Velké ceny našim starším patří 15. místo 

z 19 družstev. 

VŠEM MLADÝM HASIČŮM Z MILENOVA PATŘÍ 

OBROVSKÝ DÍK A VELKÁ GRATULACE!! 

 

 
ZÁVOD HASIČSKÉ VŠESTRANNOSTI A BRANNOSTI 
 

V podzimním čase pořádá OSH Přerov Závod hasičské 

všestrannosti a brannosti. Jedná se o závod, kde mladí 

hasiči plní disciplíny: střelba ze vzduchovky, orientace 

v přírodě, uzlování, brannost, požární ochrana, první pomoc, 

ochrana obyvatelstva a orientace v terénu. Zde se i hodnotí 

celoroční činnosti kroužku, posuzuje se kronika, brigády, výlety, 

sběr druhotných surovin, provedení odborek a další aktivity mimo 

pravidelné schůzky kroužku. Soutěžili jsme s mladšími i staršími 

mladými hasiči. Mladší se umístili na 13. místě ze 17 družstev, starší 

skončili na 12. místě z 22 družstev. 

GRATULUJEME! 

Milan Rypar, vedoucí kroužku mladých hasičů 



            

TŘÍDĚNÝ ODPAD 
 

V naší obci již pěknou řádku let poctivě třídíme 

a to plasty, papír, sklo, kovy, biologický odpad i 

jedlé tuky. Obec Milenov zabezpečuje možnost 

třídění odpadu do kontejnerů na 5ti sběrných 

místech, do pytlů a bioodpad do přistavených 

kontejnerů v průběhu sezony. Pro rok 2024 

jsme nenavyšovali cenu poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství, je na 650,- 

Kč na osobu i pro rok 2025 zůstane poplatek 

pravděpodobně stejný. Svozové firmě hradíme 

dopravu, třídění, skládkovné, odstranění a 

poplatky dle zákona o odpadech, a to jak za 

komunální odpad, tak za tříděný odpad. 

V letošním roce se nám zvedly náklady na pytle 

na tříděný odpad, a to především na plasty. 

Momentálně třídíme do žlutých pytlů plasty, 

modrých pytlů papír a zelených pytlů sklo. Při 

svozech se sesbírá přibližně 130 ks žlutých 

pytlů, okolo 60 pytlů modrých a jen pár kusů 

pytlů na sklo. Z tohoto důvodu jsme již 

neobjednávali zelené pytle na sklo a od příštího 

roku 2025 nebude prováděn pytlový sběr skla. 

Pytlový sběr plastů a papíru zůstává. 

Tříděný odpad máte možnost odkládat do 

kontejnerů na stanovištích nebo v barevném 

pytli podle druhu odpadu nechávat před 

domem v době svozu daného tříděného 

odpadu. Stává se, že naši občané vyhodí celý 

pytel s vytříděným odpadem do kontejneru a 

ten pak není možné plně využít. Je lepší obsah 

pytle do kontejneru vysypat a pytel opět použít, 

popř. nechat stát vedle kontejneru, pokud jsou 

kontejnery plné.  



            

Bohužel se velmi často stává, že jsou pytle na tříděný odpad používány k jinému účelu, 

než je použití na tříděný odpad. Z těchto důvodů a z důvodu navyšování cen, 

uvažujeme o částečném zpoplatnění pytlů na tříděný odpad. ZDARMA bude 10 pytlů 

na osobu trvale hlášenou v obci Milenov a rok. Po dosažení maximálního počtu pytlů 

na osobu, budou pytle zpoplatněny. Cena pytlů na tříděný odpad se pohybuje od 5 do 

8 korun za kus. Každopádně třídit odpad se opravdu vyplácí. V prvé řadě se snižuje 

množství komunálního odpadu, který skončí na skládce. V dalším případě se vytřídí více 

dále využitelného materiálu a obec zpětně v podobě bonusů získává finanční 

prostředky od společnosti EKO KOM, a.s.  

Děkujeme všem, kteří poctivě třídí. 

 

SVOZY BIOOPADU  
 
Obec Milenov v minulých letech zavedla sběr biologicky rozložitelného odpadu.                       

I v podzimních měsících můžete využívat kontejnery na bioodpad, které jsou přistavené 

na stálých stanovištích na dolním konci obce na dětském hřišti a na horním konci obce 

pod retenční nádrží. Kontejnery jsou hojně využívané. Vyváží se vždy v pondělí a 

v pátek, popř. podle potřeby. Při ukládání zeleného odpadu, prosím, dávejte zvlášť 

hrubý odpad (větve stromů a keřů) a drobný odpad (tráva, suché květiny). Usnadníte 

tak práci našim zaměstnancům při vysypávání kontejneru.  



            

Co řešilo zastupitelstvo na veřejných zasedáních? 
 

Zastupitelstvo naší obce se se schází na pravidelných poradách každých 14 dnů a při 
dalších jednáních, kdy je to potřeba. Veřejné zasedání je pak obvykle jednou za dva až 
3 měsíce (dle potřeby).  
Budeme rádi, když se veřejných zastupitelstvech obce budou účastnit občané. 
Zastupitelstvo a vedení obce dělá maximum proto, aby se nám v naší obci žilo co 
nejlépe, zapojte se také kdo máte chuť :=) 
 
Čtvrté letošní veřejné zasedání zastupitelstva se konalo 27.8.2024 a zastupitelstvo 
řešilo zejména tyto záležitosti: 

- Odstranění stavby – bouda - bývalé koupaliště 
- Smlouva na výstavbu Workoutové sestavy 
- dotace na vybavení nové boudy u hřiště a na OÚ 
- zázemí pro hřiště 
- prodej pozemků, rozpočtová opatření… 

 

Zastupitelstvo a vedení obce se snaží využít dotačních prostředků státu i kraje 
k maximálnímu získání finančních prostředků, které můžeme využít pro zvelebování 
naší obce, opravy i stavby nových zařízení. Šetříme tak prostředky obce, které 
používáme v takových případech jen k dofinancování k vyššímu základu poskytnutému 
z dotací.  
 

Využili jsme také výhodné nabídky na finančním trhu a získali nemalé finanční 
prostředky pro hospodaření obce z termínovaných vkladů – naše úspory tak pracovali 
a přinesli zisk, který použijeme pro obec. 
 
Páté veřejné zasedání se konalo již 15.10.2024 a zastupitelstvo na tomto zasedání 
řešilo: 

- dodavatel na opravu kamenného kříže v Milenově 
- zapojení do programu prevence vzniku odpadů z jednorázového nádobí a 

jednorázových obalů 
- termínované vklady – maximální využití volných prostředků dokud jsou úroky 

zajímavé 
- darovací smlouva Staněk a syn s.r.o. na pronájem ledové plochy 
- uniformy pro JSDH Milenov 
- dendrologický posudek – lípy okolo hřiště 

 
 

 
Kompletní zápis z každého veřejného zasedání je k dispozici na OÚ. 
 



            

Co se letos v naší obci podařilo: 
 

✔ realizovat workout s posilovacími stroji 

✔ vyřídit stavební povolení na Zázemí ke hřišti a 
již začíná realizace stavby Zázemí pro hřiště 

✔ odstranit nebezpečné stavby s azbestem na 
bývalém koupališti 

✔ vybavit Jednotku SDH Milenov zásahovými 
přilbami 

✔ instalovat odpadkové koše na tříděný odpad 
na zastávkách a hřištích 

✔ nahradit staré vitríny novými venkovními 
vitrínami u zastávek a u Minimarketu 

✔ vyměnit nevyhovující plynový kotel v obecním 
bytě 

✔ pořídit skákací hrad a vratné kelímky 

✔ dokončujeme dokumentace  potřebné pro 
podání stavebního povolení (projekt, 
souhlasy, vyjádření sítí,...) na opravu 
komunikace od čísla popisného 41 po číslo 
popisné 118 a číslo popisné 142 

 
Co plánujeme v dalším roce 2025: 
 

⮚ restaurovat kamenný kříž u družstva 

⮚ dokončit stavbu Zázemí pro hřiště 

⮚ vybavit Zázemí pro hřiště 

⮚ pořídit nové stoly a židle do zasedací místnosti 
na obecním úřadě 

⮚ opravit kanalizaci u ČOV 

⮚ opravit komunikaci od čísla popisného 41 po 
číslo popisné 118 a číslo popisné 142 včetně 
přilehlých uliček a mostků 

⮚ zajistit projektovou přípravu na odpadové 
hospodářství - přístřešek na odpady u hřiště, 
re-use centrum u stodoly 

⮚ doplnit chybějící osvětlení 
 
 



            

PLÁNOVANÉ AKCE DO KONCE TOHOTO ROKU 
 

✔ Lucerničky 7. listopadu 

✔ Zájezd do Maďarska v termínu 
29.11.-1.12.2024 

✔ Mariáš - prosinec 

✔ Česko zpívá koledy 11. prosince 

✔ Štědrodenní vycházka 

✔ Zamykání vody 29.12. 

✔ Silvestrovská vycházka 

✔ Novoroční přípitek u Kapličky 
 
 
 

PLÁNOVANÉ AKCE PRO ROK 2025 
 

 



            

 



            

 



            

SPOLEČNĚ VYUŽÍVAT MODERNÍ CESTY KOMUNIKACE - MUNIPOLIS  
 
Naše obec využívá moderní nástroj rychlé a spolehlivé komunikace s občany v systému 
Minupolis. Tento systém dovoluje všem, kteří se bezplatně zaregistrují dostávat do 
mobilního telefonu, emailu nebo SMS všechny zprávy zasílané Obecním úřadem. 
 
Prosíme všechny občany, aby se zaregistrovali: 

- pokud máte chytrý telefon – využívejte aplikaci Munipolis – takto budete 
využívat maximum co systém nabízí 

- pokud nemáte chytrý telefon, ale máte email – budou Vám chodit zprávy do 
emailu 

- pokud nemáte ani chytrý telefon ani email, pak základní zprávy (ve zkrácené 
verzi) budete dostávat formou SMS 

 
Systém Munipolisu je propojen s obecním Facebookem i webovými stránkami obce. 
Jedním zadáním zprávy do Munipolisu tak s Vámi komunikujeme prostřednictvím 
všech těchto komunikačních kanálů. 
 



            

 

DĚKUJEME :=) 
 
 
 
 

Uvítáme jakékoli podněty k práci 
Obecního úřadu, zastupitelstva a 

náměty na zajímavé články 
dalšího  

Zpravodaje Obce Milenov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


